
Nederland, 27 mei 2022  

Geachte minister Van der Wal,

het verheugt mij zeer dat u voor het komend jachtseizoen de plezierjacht op konijnen landelijk wilt 
verbieden en in enkele provincies de jacht op hazen. Van deze dieren lopen de aantallen immers 
hard achteruit en ze staan al enkele jaren op de rode lijst. We willen deze soorten in stand houden, 
onder andere omdat alle dieren een onvervangbare rol spelen in de biodiversiteit. Wat fijn dat u uw 
verantwoordelijkheid neemt. 

Nou zijn er nog meer dieren waarvan de aantallen sterk dalen. Zo gaat het niet goed met de 
houtduif, de wilde eend en de fazant. Oorzaak is onder andere de veranderingen in de landbouw 
van de afgelopen decennia. We moeten ons best doen om ook deze soorten in stand te houden, 
en er op jagen is daarmee in strijd... Daarom verzoek ik u dringend, ook voor deze soorten de jacht 
te verbieden. 
zelfs wil ik de meer fundamentele vraag stellen of er wel enige vorm van plezierjacht te 
rechtvaardigen is. Met veel vrij levende, 'wilde' dieren gaat het slecht. Dat komt doordat wij, 
mensen, steeds meer ruimte innemen. Is het dan gepast om die dieren die we in de natuur nog 
tegenkomen, dood te schieten? Zijn de dieren er voor ons amusement en hebben ze geen recht op 
leven voor zichzelf?

Laten wij in de natuur vooral genieten van de dieren die we ontmoeten, maar dit niet laten eindigen 
met het doden van de dieren. Laten wij andere hobby's zoeken en de natuur niet verder 
verzwakken. Zich reguleren kan de natuur prima zelf, dat heeft ze altijd zonder menselijke hulp 
gedaan.

Met vriendelijke groet,
Janneke van Dijk


